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Hof van Twente 

Beste leden en sympathisanten, 

Het is zomerreces. De eerste maanden                                                                                                             

van de nieuwe raadsperiode zijn 

voorbij. GroenLinks Hof van Twente is 

binnen- en buitenparlementair 

zichtbaar geweest.  

In de Raadszaal heeft William Sanchez, ons raadslid, het 

GroenLinks geluid duidelijk laten horen. Buiten de 

raadszaal hebben William en het afdelingsbestuur de 

kleur van GroenLinks duidelijk laten zien. In de 

regionale en lokale bladen en op nieuwssites is hier 

meer dan voldoende aandacht aan besteed. In deze 

nieuwsbrief kunt u lezen op welke wijze fractie en 

bestuur GroenLinks lokaal en regionaal op de kaart 

hebben gezet. De nieuwsbrief begint met een 

inhoudelijke bijdrage en portret van William. 

Heeft u vragen, suggesties, op- of aanmerkingen of wilt 

u gewoon een bijdrage aanleveren voor de Nieuwsbrief, 

meldt dit dan bij het bestuur.  

Opnieuw doe ik graag de oproep voor nieuwe leden 

voor de steunfractie en het bestuur. Om GroenLinks in 

de Hof van Twente als partij en vereniging te kunnen 

opbouwen hebben we mensen nodig die zich hiervoor 

willen inzetten. Heeft u belangstelling of wilt u een 

informatief gesprek over de inhoud van het raads- of 

bestuurswerk? Mail ons:  bestuurglhvt@gmail.com  

Met vriendelijke groet, 

Verone Meengs                                                                                                                     

Voorzitter 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Het woord is aan: William Sanchez,raadslid GroenLinks 

Parijs is nog ver. Zo heet de vrienden fietsclub waarmee  

ik afgelopen juli de Ronde van Vlaanderen reed. Een 

klassieke tocht op de racefiets, 78 kilometer langs 

mythische bulten en kasseistroken. Ook een tocht langs 

velden goudgeel graan.  

Parijs is nog ver. Als de Hof de klimaatdoelstellingen van 

het Parijs-Akkoord (klimaatopwarming beperken tot 

liefst 1,5 graad Celcius) wil halen en in 2035 al 

energieneutraal wil zijn, kunnen we terugrekenen wat 

we nú al moeten doen. 

Burgers, innovatieve bedrijven en vernuftige 

ondernemers komen zichtbaar in beweging. 

Verduurzaming is een vast item in de agenda van de 

raad geworden. Met GroenLinks in de raad is naar mijn 

mening de klimaatneutrale gemeente niet langer een 

abstracte ambitie maar een concrete opgave met 

mijlpalen. Mijlpalen die in de komende raadsperiode 

door initiatieven vanuit GroenLinks concreet benoemd 

(en gehaald) zullen worden. 

Waar D66 en Groenlinks tegen verzet van de wethouder 

stuiten op lidmaatschap van operatie Steenbreek, gaat 

hij door de knie voor een raadsbreed ondersteunde 

motie van zijn CDA om een groen beleid te vormen voor 

't Gijmink. Applaus, want dan kunnen we de wethouder 

er aan herinneren dat de Groene loper reeds ingezet is 

om de biodiversiteit in ’t Gijmink weer kans te geven. 

Voor GroenLinks een aanhaakpunt om de wethouder 

vast te houden aan zijn voornemen voor een groen 

blauw beleid. Zoals ik zei ‘Beter goed gejat dan slecht 

bedacht’, Nijmegen is de groenste stad van Nederland. 

De Groenlinks-wethouder zal al te graag haar 

ervaringen willen delen. 

mailto:bestuurglhvt@gmail.com
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Ook in de raad, tijdens een vrijdagmiddag sessie, houdt 

een aflevering van de monitor de politiek een spiegel 

voor. Dringt het besef eindelijk door bij onze gekozen 

politici wat energie neutraal 2035 betekent? Welke rol 

pakt het college en de raad om dat besef door te geven 

aan alle achterbannen, en nog belangrijker, aan al onze 

inwoners.  

Er is ook reden om blij te zijn. Er zijn ingenieuze en 

creatieve ondernemers in onze Hof die hun hebben en 

houen op het spel zetten, om het verschil te maken...   

ik wens ze een lange adem. Overzomeren en door zon 

opgeladen met fris elan en moed.  

Ik sluit af, vrij naar.... leer te genieten van de vrijheid 

om de natuur in te stappen, de helende schaduw van de 

boomtop te waarderen en de zoete geur van de zomer 

bries in je neus vast te houden... kostbaarheden die we 

niet vanzelfsprekend moeten nemen maar bewust 

kunnen omarmen. 

Wij drukken elkaar in den vreemde de hand 

Gedenkend ons klein, maar zo dierbare land 

En moge ons huis in den vreemde ook staan 

Ons hart blijft toch altijd in Twente  

William  

 

 

 

 

 

 

William Sanchez is optimistisch, gedreven en 

ambitieus.  Hij is jong, energiek en heeft een brede 

achtergrond. Hij maakt zich snel nieuwe zaken eigen 

en heeft ervaring met en kennis van de politiek als 

beleidsambtenaar. Hij is sterk in het onderbouwen van 

de linkse thema’s.                            

Hij wil de Hof van Twente veranderen door de status 

quo open te breken.  

Wie is William Sanchez?                                                    

William Sanchez is sinds 2017 lid van GroenLinks.    

Vanaf de oprichting van GroenLinks Hof van Twente 

heeft hij in de achtergrond actief meegedacht en steun 

verleend aan activiteiten.  

Zijn reden om in de raad te gaan? De tijd is rijp voor 

verandering. De gemeenteraadsverkiezingen zijn een 

eerste stap om de overstap naar een schone economie 

te versnellen, om burgers meer opties te bieden, ze te 

betrekken bij beleidsvorming en om een einde te 

maken aan armoede in de Hof van Twente. 

Hij zet zich niet alleen in voor de speerpunten van 

GroenLinks. Door raadslid te worden wil hij aan een 

ieder die er open voor staat, laten zien dat politiek niet 

saai is. Hij vindt het een recht om mee te kunnen 

beslissen. Hij ervaart het als een voorrecht om zijn 

medebewoners van dienst te kunnen zijn. Zijn uitdaging 

is om mensen te bewegen in kansen en vernieuwingen 

te denken. 

Waar komt William vandaan?                                               

William werd op 22 mei 1971 geboren in Manila, de 

Filippijnen. Zijn moeder is van Nederlands-Filippijnse 

afkomst, zijn vader is Filippijns. Toen hij 15 jaar was 

verhuisde hij naar Nederland om hier naar de 

middelbare school te gaan. Hij woonde bij familie in 

Hoorn (Noord-Holland).  

William studeerde Algemene Economie en 

specialiseerde zich in Ontwikkelingseconomie aan de 

Universiteit van Amsterdam. Zijn professionele carrière 

begon op het Ministerie van Financiën, als Inspecteur 

der Rijksfinanciën van de Rijksbegroting. Daarna volgde 

een kleurrijke loopbaan als innovatie- en economisch 

adviseur binnen de overheidslagen in Twente. Hij 

durfde te ontdekken of ondernemerschap iets was voor 

hem door een bedrijf te starten en voor ondernemers-

organisaties te werken. Vanaf 2013 is hij werkzaam bij 

Saxion Hogescholen als projectcoördinator en business 

developer bij het International Office.  

William is door zijn achtergrond en ervaring gevormd 

tot wereldburger, maar woont sinds eind 2009 met zijn 

vrouw en hun drie kinderen in Delden. Als hij de kans 

krijgt, rijdt hij graag met zijn racefiets of loopt hij een 

rondje door Delden.  
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Zichtbaar en herkenbaar, lokaal en regionaal                

In de afgelopen maanden heeft de GroenLinks-fractie in 

de raad, lokale en regionale pers aandacht gevraagd 

voor onder meer de volgende onderwerpen. 

Juli 2018                                                                                 

Aanbieding petitie Kinderpardon, persbericht                                                   

Tijdens Kleurrijk in de Hof hebben Wim Petersen, 

Amnesty International, en Wim de Jong, predikant 

Hofkerk Goor, een petitie Kinderpardon aangeboden 

aan wethouder Pieter van Zwanenburg (CDA). 

GroenLinks was, in de persoon van Bert Eggink, 

aanwezig om dit belangrijke moment te ondersteunen. 

GroenLinks: “In de petitie wordt gevraagd aan de 

gemeente om kinderpardon-gemeente te worden 

omdat kinderen die in Nederland zijn geworteld recht 

hebben om hier te wonen.” en “Nederland heeft het 

Verdrag van de Rechten van het Kind geratificeerd. Dat 

betekent dat uitzetting van hier gewortelde kinderen, 

langer dan 5 jaar in Nederland, onwettig is.” Pieter van 

Zwanenburg gaf aan achter de petitie te staan en deze 

door te zullen leiden naar de Raad.  

 

 

 

 

 

                                                                                                  

Juni 2018                                                                                   

Geen plan voor pilot aardgasloze wijk, persbericht 

Voor 1 juli konden gemeenten subsidie aanvragen voor 

een pilotplan ‘aardgasvrij maken’. Daarover heeft 

GroenLinks op 26 april vragen gesteld aan het college, 

die op 12 juni zijn beantwoord. Voordat het College wil 

beginnen met een wijkpilot aardgas vrijmaken wacht zij  

op de vorming van een alliantie van samenwerkende 

partijen zoals Enexis en Cogas.  “ Het ziet er dus naar uit 

dat die gesubsidieerde pilot er niet komt”, aldus William 

Sanchez, raadslid voor GroenLinks, en hij  vraagt zich af 

waarom het College deze mooie kans op subsidie laat 

lopen.                                                                                      

“Ook ontbreekt een gefaseerd plan voor het bereiken 

van energieneutraal in 2035. “Daarom gaan we nu 

kijken welke initiatieven we zelf kunnen ondernemen 

om de verduurzaming van de Hof een impuls te geven”, 

aldus William.  

Startbijeenkomst                                                                       

Op zaterdag 30 juni hebben William, leden van de 

steunfractie en het bestuur in de ochtend gesproken 

over de beleidscyclus van de gemeenteraad, de raads-

instrumenten en de afstemming tussen de raads- en 

eigen GroenLinks agenda. Na de lunch stond de 

prioritering van onderwerpen op de agenda en hebben 

we een aantal actiepunten geformuleerd.  

 

 

 

 

 

 

Groene Lintje, bijeenkomst en persbericht                    

GroenLinks Hof van Twente reikt elk jaar omstreeks     

21 juni een Groen Lintje uit aan een duurzaamheids-

initiatief. Het initiatief dient meetbaar te zijn en een 

grote reikwijdte te hebben. Het dient een stimulerende, 

inspirerende werking te hebben en een samenwerking 

te zijn met andere partners en bewoners.                                          

Op de langste dag van het jaar heeft GroenLinks het 

eerste Groene Lintje uitgereikt aan Ina van de Riet.                                                                                           

De uitreiking vond plaats bij de Stichting Stadslandbouw 

alwaar Ina het Groene Lintje direct doorgaf aan de 

vrijwilligers die zich met hart en ziel voor dit project 

inzetten. Bij de Stadslandbouw kunnen mensen met 

een afstand tot de arbeidsmarkt zich ontwikkelen en 

inwoners vrijwilligerswerk verrichten. De opbrengst en 

oogst zijn voor eetgroepen van het Doesgoor, de 

Hofkerk en de Voedselbank.                                                                

 

 

 

GROENLINKS 
Hof van Twente 
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Naast haar bijdrage aan de Stadslandbouw zet Ina van 

de Riet zich onder meer in voor Hofkracht, een groep 

inwoners die verduurzamingsactiviteiten stimuleert en 

voor de Groene Loper, een initiatief dat inwoners 

inspireert om bij te dragen aan natuur, landschap en 

biodiversiteit.         

 

 

 

 

 

 

De uitreiking van het groene lintje is te zien op:   

https://youtu.be/B2viLcaVVxw 

WMO-raad, schriftelijke vragen en persbericht                                                                                     

Op 1 januari 2016 is de gemeentelijke Verordening 

Participatie Sociaal Domein in werking getreden. De 

toen bestaande WMO-raad werd door de gemeente 

opgeheven. Een nieuw ingestelde Klankbordgroep nam 

de functie van de Raad over.                                                       

In de wetsartikelen van de WMO, de Participatiewet en 

Jeugdwet is sprake van een ruimhartige gefaciliteerde 

permanente Raad bestaande uit vertegenwoordigers 

van de verschillende cliëntengroepen die gevraagd en 

ongevraagd advies uitbrengt. Echter, in de Verordening 

is opgenomen dat het College beslist of een door de 

Klankbordgroep aangedragen onderwerp zal worden 

besproken.                                                                             

GroenLinks vindt cliëntenparticipatie belangrijk en heeft 

in de raad het belang uitgesproken voor een WMO-raad 

en op 1 juni schriftelijke vragen gesteld over het 

functioneren van de Klankbordgroep. “Het kan niet zo 

zijn dat een wettelijk voorgeschreven stevig 

adviesorgaan veranderd wordt in een klankbordgroep 

omdat dat het College blijkbaar beter uitkomt”, aldus 

William Sanchez in het persbericht “De wetgever heeft 

juist willens en wetens een stevige adviesraad gewild 

om tegenwicht te kunnen bieden aan het college en de 

ambtenarij en zo de inwonerparticipatie veilig te 

stellen.”       

Mei 2018                                                                               

Wettelijk minimumloon voor iedereen! Persbericht  

Voor werkende mensen met een arbeidsbeperking wil 

het kabinet de huidige loonkostensubsidie in de 

Participatiewet vervangen door loondispensatie.           

Bij loonkostensubsidie betaalt de werkgever het voor de 

werknemer geldende minimum- of CAO-loon. Het 

verschil tussen loonwaarde en minimumloon wordt 

door middel van een loonkostensubsidie aan de 

werkgever gegeven. De werknemer bouwt pensioen op 

over het volledige loon.  Bij loondispensatie betaalt de 

werkgever het loon op basis van de loonwaarde. De 

werknemer krijgt daarnaast een aanvulling op zijn loon 

vanuit de uitkering (dit wordt apart overgemaakt). De 

werknemer bouwt slechts pensioen op over zijn loon 

dat hij van de werkgever krijgt.  

Werkende mensen met een arbeidsbeperking zullen 

dus minder pensioenrechten opbouwen en een beroep 

moeten doen op de bijstand. In het geval van een 

verdienende partner gaat die aanvulling niet door.      

Dit betekent een enorme inkomensachteruitgang. 

Bovendien past het invoeren van deze wet niet bij de 

inspanningen die Hof van Twente verricht om te 

voorkomen dat mensen in de schulden komen.  

William Sanchez : “Reden genoeg voor GroenLinks om 

het initiatief te nemen om een motie in te dienen 

waarin het College gevraagd wordt om namens de Raad 

aan het Kabinet te laten weten dat ook Hof van Twente 

tegen het voorgenomen plan is om het minimumloon 

voor mensen met een arbeidsbeperking aan te tasten. 

Het wettelijk minimumloon moet voor iedere 

Nederlander vanaf 22 jaar onverkort blijven gelden.” 

April 2018                                                                          

Aardgasloos wonen, schriftelijke vragen en persbericht                                   

De fractie heeft op 20 april, 

naar aanleiding van de 

oproep van minister 

Ollongren, schriftelijke 

vragen aan het College gesteld over een Proeftuin 

aardgasloos wonen. In het persbericht benadrukt 

William Sanchez de urgentie hiervan: “De gaskraan in 

Groningen gaat nagenoeg dicht en de CO2 uitstoot 

moet omlaag om de opwarming van de aarde tegen te 

gaan. We kunnen maar beter direct aan de slag gaan 

om van onze aardgasverslaving af te komen.” 

https://youtu.be/B2viLcaVVxw


Nieuwsbrief Juli 2018 
 

5 

 
Maart 2018                                                                       

Groene Banen in de energie-installatietechniek                                                                

Vrijdag 16 maart 2018 heeft GroenLinks  een 

samenspraak en inspiratieavond in de Sevenster in 

Delden gehouden, over groene banen en de nieuwe 

opleidingen daarvoor. GroenLinks heeft in de vorm van 

een huiskamer gesprek haar concrete plan voor een 

Green Deal 2.0 gepresenteerd, waarin ondernemers, 

bedrijven in de energie- en installatietechniek, scholen 

in de Hof en de gemeente de handen in een slaan om 

onze kinderen klaar te stomen voor die groene banen 

van de toekomst. 

 

 

 

                                                                                          

Internationale Vrouwendag 8 maart 2018                   

Mignon Sanchez-Gerritsjans en Annelies Heeres hebben  

op Internationale Vrouwendag voor het gemeentehuis 

een pitch uitgesproken. Mignon legde de nadruk op de 

emancipatie van de vrouw. Annelies vroeg aandacht 

voor de solidariteit en steun voor vrouwen in 

ontwikkelingslanden.                     

 

 

 

 

Actie: GroenLinks zet de Bloemetjes buiten                                    

In maart 2018 heeft GroenLinks letterlijk de bloemetjes 

buiten gezet. In de Hof van Twente en 10 andere 

Overijsselse gemeenten heeft zij zakjes bloemenzaad 

uitgedeeld. GroenLinks vroeg met de actie aandacht 

voor het verbeteren van de biodiversiteit en het 

ecosysteem voor bijen, vlinders en insecten.                 

Het is code 'rood' voor de 360 soorten wilde bijen die in 

Nederland leven. Recent onderzoek laat zien dat in de 

afgelopen 27 jaar de vliegende insecten met 75% zijn 

afgenomen. En dat terwijl bijen en insecten ontzettend 

belangrijk zijn voor het bestuiven van bloemen, planten 

en bomen, en dus ook van onze groenten en fruit. 

 

 

 

 

                                                                                        

Februari 2018                                                          

Burgerparticipatie, persbericht                                      

GroenLinks is een warm voorstander van burger-

initiatieven en zet zich in om belemmeringen, zoals 

overbodige regels, onnodige ambtelijke bemoeienis en 

complexe verordeningen op te heffen.                                     

In februari heeft zij een persbericht uitgebracht over 

Burgerparticipatie:                                                             

Gemeente Hof van Twente is een mooie gemeente met 

zeer diverse kernen, die elk hun eigen mogelijkheden 

voor burgerinitiatieven hebben. Hierin moet de 

gemeente meedenken en oplossingen en ruimte 

aanreiken.  

Na de gemeenteraadverkiezingen zal Burgerparticipatie 

een speerpunt moeten zijn in het coalitieakkoord.         

Er moet een Burgerparticipatieplan worden opgesteld 

waaraan inwoners, bedrijven, organisaties,verenigingen 

en gemeenteambtenaren zullen deelnemen. Dit kan 

gebeuren in denktanks en discussiegroepen.  

Het nieuwe actieplan bevat een visie van het college op 

Burgerparticipatie  - 'samenleven, samen kiezen, samen 

doen' -  en vertaalt deze naar concrete doelstellingen 

en beschrijft de maatregelen die de gemeente de 

komende vier jaar wil gaan treffen om een stevige 

impuls te geven aan Burgerparticipatie. 

Asbestproblematiek, persbericht en bijeenkomst                                                     

Al jaren wordt gewerkt aan de asbestsanering in de wijk 

het Gijmink van Goor. In het begin van dit jaar ontstond 

er grote commotie over een plan van het CDA/VVD 

college om 94 monumentale eikenbomen te kappen 

aan de Gondalaan. De bewoners waren niet betrokken 

bij de totstandkoming van dit plan en wilden weten of 

er ook alternatieven zijn voor die rigoureuze kap.          

Om te luisteren naar de klachten van bewoners over de 

asbestsanering werd er op woensdag 14 februari een 

bijeenkomst gehouden.                                                    
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Achter de luistertafel zaten vertegenwoordigers van 

PvdA, Gemeentebelangen, D66, SP, GroenLinks en de 

gedeputeerde van de provincie.                                               

Tijdens de bijeenkomst bleek dat bewoners zich 

benadeeld voelden door een calculatie van hun 

onkostenvergoeding (tuin) en waarover geen 

communicatie mogelijk was. Ontevredenheid was er 

over de nieuw opgebrachte grond die deels vervuild 

bleek met asbest. Uit de bijeenkomst kwam verder naar 

voren dat een integraal groenplan voor de wijk - met 

aandacht voor water(afvoer), beplanting, natuurlijke 

schaduwvorming en geluidsbeperking door bomen, en 

herstel van de natuur in de bodem - ontbrak.  

GroenLinks is ervan overtuigd dat als de ruimte 

geboden wordt aan de bewoners van het Gijmink om te 

participeren in de plannen, zij graag meewerken aan de 

groene innovatie en verduurzaming van hun wijk. 

 

 

 

Banenmotor in de Hof, persbericht                                                                        

“GroenLinks maakt zich sterk voor versnelling van de 

verduurzaming in de Hof. Behalve de klimaatwinst die 

daarmee bereikt kan worden levert verduurzaming veel 

nieuw en innoverend werk op de komende tien tot 

twintig jaar”, aldus William Sanchez.                                  

Dat biedt allerlei kansen voor de Hof die GroenLinks 

mee wil helpen realiseren. De route naar 2035 

energieneutraal is er. De komende jaren is de isolatie 

van veel woningen en de ontgassing aan de orde. Er 

komt steeds meer behoefte aan mensen met een 

zogenoemd geïntegreerd vakmanschap zoals een 

combinatie van installatietechniek, elektrotechniek, 

verwarmingstechniek en IT. GroenLinks ziet hier 

kansrijke mogelijkheden voor de gemeente. Een project 

van onderwijs en arbeidsmarkt, bestaande uit 

beroepsopleidingen verduurzamingstechnieken en 

werk(ervarings)plaatsen bij bedrijven.                          

Resultaat zal zijn een groeiend aantal groene banen 

voor de verduurzaming, waarin adequaat opgeleide 

jongeren in de Hof behalve een thuis ook groen werk 

kunnen vinden dat toekomstbestendig is. 

Aan het woord: Bert Eggink, coördinator Steunfractie                                                                                

Ik wens de deelnemers van en 

betrokkenen bij de steunfractie 

een fijne zomerperiode toe om 

begin september weer met 

nieuwe energie samen te gaan 

trekken aan de GroenLinks kar.  

Op 18 september is de eerstvolgende raad dus de 

steunfractie zal weer bij elkaar komen op dinsdagavond 

11 september in het gemeentehuis. Een aantal zaken 

dat meteen onze aandacht en inbreng zal vragen zijn 

bekijken en zo nodig verbeteren van participatie op de 

verschillende beleidsterreinen, waar GroenLinks een 

raadsinitiatief voor heeft genomen. Een tweede is de 

evaluatie van het sociaal domein die eraan komt, waar 

GroenLinks in het voorjaar raadsvragen over heeft 

gesteld. En dan natuurlijk ook de verduurzaming en de 

energietransitie, waar we op 13 september een thema 

gebruikersavond over willen gaan opzetten in de 

Reggehof. Een ander punt is na onze studiedag op 30 

juni werk maken van een inhoudelijke taakverdeling in 

de steunfractie zodat ieder een eigen specialisme kan 

ontwikkelen. Dan staat er op 2 oktober een kennis-

making met burgemeester Ellen Nauta gepland. Kortom 

tijd voor de zomer en genoeg te doen in het najaar! 

Goeie zomer! 

Bert Eggink                           

                                                                               

                                                                                                                            

                                                                                                                   

GROENLINKS Hof van Twente                                          

fractie en bestuur, wenst u                      

een fijne zomervakantie toe! 


